

**Vorschlag / Proposal: EAASDC Activity Prize**

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

Square Dance is a sport without competition. Despite that fact the EAASDC could offer a prize for promoting outstanding projects.

The corresponding wording **could** be expressed as follows:

Target: The Activity Prize promotes special projects in the environment of developing our activities. In particular, the promotion shall be executed on club level.

Granting criteria (without weighting):

- Verifiable gaining of numerous new members
- Special activities, e.g. the organization of events like Jamborees
- Activities in the scope of co-operations with schools
- Activities to promote the E in EAASDC
- Activities with a social character, e.g. organization of travels or experience weekends

A prize committee consisting of EAASDC Honorary Members will assign the prize. Interested clubs can forward an application to the prize committee. The EAASDC president will do the handover.

The prize is endowed with € 3000. According to the EAASDC by-laws, sponsoring means for promotional measures are available and must be stated in the annual budget plan. In 2016 there were after all € 5000 disposable.

**Conclusion:** In case a club representative likes this idea of promoting clubs by an Activity Prize as well, he/she should send a corresponding motion to the next membership meeting.

Possibly the by-laws must be changed in chapter IV Promotional Measures.

Translation: Claudia Burger

Square Dance ist ein Sport ohne Wettbewerbscharakter. Allerdings könnte die EAASDC zur Förderung herausragender Projekte einen Preis ausloben.

Die entsprechende Formulierung **könnte** so lauten:

Zielsetzung: Der Preis fördert besondere Aktivitäten im Bereich der Entwicklung unserer Aktivität. Insbesondere soll die Förderung auf Vereinsebene erfolgen.

Vergabekriterien (ohne Gewichtung):

- Nachweisbare Gewinnung von zahlreichen neuen Mitgliedern
- Besondere Aktivitäten, z.B. die Ausrichtung von Veranstaltungen wie Jamborees
- Aktivitäten im Bereich der Kooperation mit Schulen
- Aktivitäten, um das E in EAASDC zu fördern
- Aktivitäten mit sozialem Charakter, z. B. Veranstaltung von Reisen oder Erlebnis-Wochenenden

Die Preisvergabe erfolgt durch ein Preisgericht, bestehend aus EAASDC Honorary Members. Bewerben können sich interessierte Klubs beim Preisgericht. Die Übergabe erfolgt durch den EAASDC President. Der Preis ist dotiert mit 3.000 €. Laut EAASDC Geschäftsordnung stehen ja Fördermittel zur Verfügung, die jährlich im Haushaltsplan auszuweisen sind. Immerhin standen 2016 dafür 5.000 € bereit.

**Fazit:** Wenn ein Klubvertreter diese Idee einer Förderung der Klubs durch einen Preis ebenfalls gut findet, sollte er bei der nächsten MV einen entsprechenden Antrag stellen.

Möglicherweise muss die Geschäftsordnung in Abschnitt IV Fördermaßnahmen geändert werden.